

**P.B.X. AND OTHER SWITCHING SYSTEMS,  
EQUIPMENT AND SERVICES**

**PBX ET AUTRES SYSTÈMES, ÉQUIPEMENTS ET  
SERVICES DE COMMUTATION**

**Item**

**B38 CENTREX LOOP EXTENDER CARDS**

**Note:** This tariff item is forborne from regulation when associated with forborne services.

(a) Reserved for future use.

(b) This custom-designed arrangement provides for one set of 23 Centrex loop extender cards located in the Central Office to extend the City of Laval's 9-1-1 service among four Central Offices. Two of the Central Offices are located in Montreal, one in Pont Viau and one in St. Vincent de Paul, Québec. The initial service period is 60 months with termination liability equal to the present worth of the remaining monthly payments.

**Article**

**B38 CARTES PROLONGATEURS CENTREX**

**Note:** Cet article du tarif est soustrait à la réglementation lorsqu'il est associé aux services déréglementés.

(a) Réserve pour utilisation ultérieure.

(b) Montage conçu sur commande fournissant un ensemble de 23 cartes prolongateurs Centrex à installer au central pour prolonger le service 9-1-1 de la Ville de Laval entre quart centraux. Deux des centraux sont installés à Montréal, un dans Pont Viau et un dans St. Vincent de Paul, Québec. La période initiale est de 60 mois, et les frais de résiliation correspondent à la valeur actualisée des montants mensuels restant à payer.

C  
C

	Monthly Rate / Tarif mensuel	Service Charge / Frais de service
B38(b).....	\$ 990.00	\$ 20,000.00